
2. Styremøte i SiN 2005 
 
2. mai 08:00, Veterinærhøgskolen i Oslo 
 
Til stede:  Jørn Henrik Sønstebø 
  Erlend Haugarvoll 
  Erwin Meissner Schau 
  Karl Fredrik Alnes (på telefon fra Bergen) 
 
07/05. Gjennomgang av økonomien: 
Styret i SiN søker UFD om støtte til å holde to seminarer, høsten 2005 og våren 2006. 
Erlend setter opp et budsjett for disse to seminarene og styret utformer i samarbeid en 
søknad til UFD.  
Erlend tar kontakt med BI angående seminar og årsmøte våren 2006. 
I tillegg vil styret i SiN også søke støtte fra Forskerforbundet og Tekna til seminarene.  
 
Erlend setter opp et budsjett for SiN 2005. 
 
08/05. SiN-FODOS seminar: 
Jørn Henrik tar kontakt med FODOS angående tema for seminar høsten 2005. 
Det ble diskutert om dette seminaret muligens kunne holdes i samarbeid med DIOV.  
 
09/05. Valg av Eurodoc kontaktperson: 
Eurodoc har Yahoo grupper der ulike problemstillinger rundt PhD utdanningen i 
Europa tas opp. Disse fungerer som arbeidsgrupper der man diskuterer, skriver 
høringsuttalelse og holder avstemminger. Karl Fredrik følger med på de mest 
interessante gruppene. 
 
10/05. Runde i organisasjonene: 
Erwin tar en ringerunde til alle lokalorganisasjonene. 
 
DIOV: 

- Har sendt inn søknad til Veterinærhøgskolen om økonomisk støtte. 
- Skal arrangere et seminar om hvordan disputasen foregår. 

 
DION: 

- Årsmøte 2.mai der man blant annet tar opp patentrettigheter.  
- Har fått en representant inn i Universitetsstyret.  

 
FODOS: 

- Nominasjon av stipendiater som kandidater til Universitetsstyret. 
- Jobber for at stipendiatene skal få kompensasjon for tid brukt i FODOS.  

 
SIFUB: 

- Har sendt søknad om penger, men har ikke fått svar. 
- Skal avholde årsmøte 12. mai.  



- Jobber med interne og eksterne nettsider for stipendiatene.  
 
11/05. Nyhetsbrev nr 3: 
Jørn Henrik sender ut nyhetsbrev nr 3 i slutten av mai. 05 
 
Sak 6. Arbeidsplanen: 
Jørn Henrik tar kontakt med UIO for å prøve å få satt i gang UIO-doc.  
Alle styremedlemmene leser gjennom ”Evalueringen av Forskerutdanningen” 
Styret jobber for å øke informasjonen mellom de lokale organisasjonen og undersøker 
hva som gjøres ved de ulite institusjonene for å øke gjennomføringsgraden for 
stipendiater.  
 
12/05. Eventuelt: 
Erlend informerer om konferansen i Bergen som er en oppfølging av Bologna 
prosessen. SiN har fått en forespørsel fra Eurodoc angående deltagelse på denne 
konferansen. Erlend følger opp dette. 
 
Jørn Henrik informerer om arbeidet med infoperm. Lite er foreløpig kommet inn fra 
de lokale organisasjonene.  
 
Neste styremøte i SiN blir til høsten. 


